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Informatie hierover van [ERE afgelopen zaterdag:
Probleem ligt hem in 2 zaken

1. Medische bemanning air ambulance hebben een speciale opleiding die ze krijgen op Bonaire, ze doen er

minimaal 3 maanden om ook een aantal viluchten onder begeleiding te maken. Dit is dus niet rendabel voor

korte uitzendkrachten. Groot deel vaste team is weggegaan. Dus rooster air ambulance moeilijk rond te

krijgen.
2. Bij meerdere inzetten achter elkaar loop je tegen de rusttijden van de piloten aan, en (alhoewel die niet

wettelijk zijn vastgelegd) eigenlijk ook tegen die van het medisch personeel.

Verwachting is dat het aantal inzetten met de oplopende infecties op Bonaire oplopen ivm uitvliegen Covid

patiénten. Door inzet van een extra airambulance team (piloten maar mn medisch team) kunnen de SEH/IC

verpleegkundigen van FM gewoon patiéntenzorg in het ziekenhuis leveren, daar zijn nu met uitbreiding Covid

aantallen ook capaciteitsproblemen mn in acute zorg.

Er worden extra Covid-verpleegkundigen afdeling en acute zorg geworven vanuit ENL.
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Onderwerp: FW: aanvullende overeenkomst met Sarpa

Beste allen,

Afgelopen vrijdag heeft Fm bijgevoegde overeenkomst gesloten met Sarpa voor een extra crew op Bonaire. Looptijd van

21/3-21/4, per maand verlengbaar, kosten ongeveerHe  . maand. Zie bijgevoegd de overeenkomst.

Is de extra inzet van sarpa inmiddels besproken met iI'fim en is dit akkoord vanuit onze kant? En wat betekent dit

voor het idee (besproken afgelopen week in breed intem gezelschap) om Sarpa als geheel juist af te bouwen en weer terug
te gaan naar situatie dat er 1 medic air toestel is [EE gwinkel) met crew van fm zelf? En dat de landen zelf weer hun

spoedvervoer regelen en betalen?

Kunnen jullie dit bespreken in de dagstart? Hoor graag vervolg en aan wie ik facturen tzt ter controle op inhoud kan

voorleggen. Dan zal ik Eg vd vat en financiéle collega’s mtern informeren.
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